

Upplysningar om Osbysjöns fiskevårdsområde FVO

Fisketillsyn: Utbildad personal.

Redskap:

Angelfiske kräver ett fiskekort som kostar 50 SEK, 10 angeldon per person och dag.

Övrigt fiske endast för fiskerättsinnehavare med FVO:s märkbricka.

Regler för fisket:

Rekommenderat minimimått för gädda, gös och öring är 40 cm.

Ål gäller minimimått 70 cm.

Gädda över 100 cm och all karp skall återutsättas.

Inköpsställe av djupkarta och angelkort:

Bokhandeln 0479- 103 39, Osby camping 0479-311 35

Båtramp:

Spegeldammen (utmärkt på sjökortet).

Näset (2st Södra Norra). Södra sjön:

Fiskeplatser från land:

Prästängen, Eksäter, Näset, Sibbarp, Strömsborg och Spegeldammen.

Fiskarter:

Gädda, gös, abborre, lake, ål, öring, braxen, björkna, faren, mört, karp, sandkrypare, sutare och ruda.

Tänk på att all gädda, gös och öring måste hinna leka minst en gång före fångst om beståndet ska klara sig!

All karp SKALL släppas tillbaks i så gott skick som möjligt. Om karp (oavsett storlek), eller gädda över 100 cm tas upp så debiteras en kontrollavgift på 1000 kronor direkt på plats.

Eventuell fångad mal skall återutsättas snarast möjligt och anmälas till FVO 070-639 80 37, 070-673 70 97 eller 0793-40 22 16 och till vår, eller Osby kommuns hemsida.

Rapportera gärna även andra fångster, i fiskevårdssyfte.

Visa hänsyn mot natur och människor

Information über die Angel und Aufzuchtgewässer des Osbysees (FVO)

Geräte: freies Fischen mit Handgeräten. Maximum 3 Angelruten /Person. Für Angelfischen ist ein Angelschein erforderlich. Dieser kostet 50 SEK, 10 Angelgeräte (Ruten) pro Tag.

Regien für das Fischen: Wer in Schonen angelt, muss mit den Angeln Bestimmungen vertraut sein. Nähere Auskünfte sind bei (www.m.lst.se/fiske) zu entnehmen. Empfohlenes Minieren maß für Hecht, Zander, Lachsforelle ist 40 cm. Hecht über 100 cm und alle Karpfen muss zurückgesetzt werden. Minieren maß für Aal ist 70cm.

Verkaufsstellen von Seekarten und Angelscheinen: Bokhandeln 0479- 103 39, Osby camping 0479-311 35

Empfehlen Plätze für fische von Land: Pästängen, Eksäter, Näset, Sibbarp, Strömsborg, Spegeldammen.

Fische, die es im See gibt: Hecht, Zander, Barsch, Aalquappe, Aal, Forelle (Lachsforelle), Brachsen, Halbbarsche, Plötze, Karpfen, Döbel und eventuell Wels.

Denken Sie daran, dass Hecht, Zander, Lachsforelle mindestens einmal vor dem fangen laichen müssen, wenn der bestand überleben soll.

Alle Karpfen und eventuell Wels sollen in bestmöglichen zustand zurückgesetzt werden. Eventuell gefangene Welse sollen baldmöglichst an FVO +46706398037, +467096737097, +46793402216, gemeldet werden. Karpfen können auch registriert und mit einem Foto dokumentiert werden. Sehen Sie obige Adresse. Berichten Sie auch gerne übrige Arten - vor Hecht, Zander, Aal und Lachsforelle für das Fischpflegen.

Fischfangaufsicht: Ausgebildetes Personal.

1000 SEK fein Obst man das regeln für fischen nicht folgen.

Nehmen Sie bitte, Rücksicht auf Natur und Menschen

Information about the fishing preservation area of Osby lake (FVO)

Equipment: Free fishing with hand-equipment. Max 3 rods / person. Fishing license is needed for ice fishing. It costs 50 SEK per day, ten ice fishing tackle.

Fishing rules: Note that certain rules apply to fishing in Skåne and you are obliged to know these rules, see www.m.lst.se/fiske

Recommended minimum length for pike, zander and trout is 40 cm. Pike exceeding 100 cm, an all carp must be returned alive. Pike, zander and trout must spawn at least once before they are caught if stock is to do well. The minimum length of eel is set to 70cm

Sales office for nautical chart and fishing license: Bokhandeln 0479- 103 39, Osby camping 0479-311 35

Recommended fishing places from the bank: Prästängen, Eksäter, Näset, Sibbarp, Strömsborg, Spegeldammen.

Fishes in the lake: pike, zander, perch, burbot, eel, trout, bream, chub, roach, carp, gudgeon and possibly catfish.

All carp and catfish must be returned in best possible condition. Any catch of catfish must be reported as soon as possible to FVO +46706398037, +46706737097, +46793402216 or to our or Osby community's homepage.

Carp can also be registered (please include photo) via e-mail to: karlottow@V.gmail.com
You can also report other species to the FVO.

Fishing supervision: Educated staff.

Breaking against the fishing rules leads to a fine of 1000 SEK.

Please show consideration for nature and people!